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V úterý 26. prosince se na druhý svátek vánoční sešli v kulturním domě příznivci 
stolního tenisu. Do patnáctého ročníku se zapsalo 25 hráčů, mezi nimiž byla jedna 
žena (M. Kliková). Po úvodní skupinové části následoval vyřazovací ko systém. 
Z vítězství se radoval obhájce prvenství T. Pícha, když si ve finálovém klání poradil 
s nováčkem turnajem K. Reinišem. Další místa obsadili V. Jalovecký a J. Polodna. 

 
Pár dalších momentek z turnaje naleznete zde: //rajce/stolni_tenis_M._Pelich_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V sobotu 9. prosince si pro nadílku od Mikuláše přišlo do kulturního domu 29 malých 
hříšných duší. Děti, některé s pomocí rodičů, se vykoupily básničkou a do pekla, bohužel  
pro čerty, nikdo neputoval. 

 
Fotogalerii naleznete v odkaze zde: //rajce.cz/Mikulasska_nadilka_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 8. prosince uspořádala obec posezení pro nejstarší spoluobčany z Branic 
a okolí. Pro hosty, kteří zaplnili kulturní dům, vystoupily děti z mateřské školky a 
hudební trio Tupý-Pícha-Mikeš. 

 
Fotogalerii z akce naleznete zde: //rajce.cz/posezeni_duchodcu_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V pátek 1. listopadu jsme ukončili hlasování v poslední letošní anketě. V plánech 
zastupitelstva na další roky je vybudování startovací bytů velikosti 1+1 přístavbou nad 
obchodem Smíšenka, proto jsme chtěli vědět, jestli jste pro tuto akci nebo ne. 
77 hlasujících rozdělilo odpovědi téměř rovnoměrně. Ale více hlasů (40, tj. 52%) 
získala možnost, že s přístavbou nesouhlasíte. Opačně reagovalo 37 hlasujících (tj. 48%). 
Děkujeme za Vaše hlasy. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ve čtvrtek 30. listopadu uspořádalo Vejrovské zemanství sešlost u kapličky Sv. Saturnina. 
Na teplou medovinu a saturninky dorazilo 45 účastníků. Pro letošek se může titulem 
Rytíř Sv. Saturnina pyšnit herečka Eliška Balcerová. Vylosovanou výherkyní knihy se 
stala kronikářka M. Čunátová. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 24. listopadu se v kulturním domě uskutečnil již tradiční předvánoční jarmark. 
Tato akce pořádaná jako předzvěst Vánoc získává každým rokem na oblibě. Rostoucího 
počtu návštěvníků si všiml i reportér deníku JčTeď, odkaz na článek naleznete v odkaze 
zde:  jcted/jarmark-v-branicich. 

 
Více snímku naleznete zde: rajce/jarmark_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 18. listopadu pořádalo Vejrovské zemanství IX. ročník Pivobraní. V hostinci 
ve Stehlovicích se sešlo 40 příznivců chmelového moku. Soutěžilo se ve dvou kategoriích. 
Mezi klasiky zvítězilo Postřižinské pivo, kategorii speciál ovládl Šariš 13°. Pivní znalcem 
letošního ročníku se stal Roman Krupka. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 20. a v sobotu 21. října se v celé ČR konaly parlamentní volby. Proto Vám 
přinášíme výsledky voleb v naší obci. Volební účast byla 70,7%, což je nad republikovým 
průměrem. Strany se umístily v tomto pořadí: 1. ANO (26,6%, 46 hlasů), 2. KSČM 
(24,9%, 43 hlasů), 3. SPD (12,1%, 21 hlasů), 4. Piráti (7,5%, 13 hlasů), 5. ODS 
(6,9%, 12 hlasů), 6. ČSSD (5,8%, 10 hlasů) a 7. KDU-ČSL (5,8%, 10 hlasů). 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V sobotu 21. října se v kulturním domě konalo posezení s Doubravankou. Po loňské 
vydařené premiéře se i letos sešla pěkná návštěva. Do kulturního domu dorazilo 94 
příznivců dechové hudby. 

 
Fotogalerii M. Píchy naleznete v odkaze zde: http://rajce/Posezeni2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 20. října jsme ukončili hlasování v internetové anketě, kde jsme se Vás 
dotazovali, jestli se Vám líbí nové dětské hřiště ve sportovním areálu? 
 
Do ankety se zapojilo 102 hlasujících. Z nichž 57 (tj. 56%) uvedlo, že je hřiště pěkné. 
Opačného názoru bylo 43 hlasujících (tj. 42%). Zbylé 2 hlasy obdržela možnost, že Vás  
toto nezajímá. 
 
Děkujeme za Vaše hlasy, svůj názor můžete vyjádřit v nové anketě. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V pondělí 16. října převzali zástupci SDH nový přívěs s nástavbou. Vyroben byl na míru 
specializovanou firmou z Velkého Meziříčí. Pořizovací cena 159.857,-Kč byla hrazena 
obcí (30%, tj. 47.957,-Kč) a Jihočeským krajem (70%, tj. 111.900,-Kč). 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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V pondělí 2. října byla předána další z rekonstruovaných komunikací. Tentokrát se 
jednalo o komunikaci směrem k Prachovskému rybníku, která po opravě volala již léta. 
Tato rekonstrukce si vyžádala náklady 1.188.377,-Kč a rovným dílem se o ně podělila 
obec a Jihočeský kraj. 

 
Fotogalerii z průběhu rekonstrukce zde: http://rajce/Oprava_komunikace_Krizanov/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V pondělí 25. září bylo předáno k užívání nové víceúčelové hřiště ve sportovním areálu. 
To nahradilo stávající a jen obtížně udržované antukové hřiště. Pro sportovní zájemce je 
zde připraveno vybavení pro fotbal, florbal, tenis, volejbal a nohejbal na novém moderním  
polyuretanovém EPDM povrchu. Vysoutěžená cena díla byla 1.945.635,-Kč. Výstavbu  
podpořila svou dotací Nadace ČEZ v programu Oranžová hřiště, když přispěla sumou  
650.000,-Kč. O proplacení další části nákladů ve výši 1.100.000,-Kč obec požádala 
MŠMT. 

 
Rozsáhlou galerii od původního stavu až po současný naleznete v odkaze zde: 
http://rajce/Viceucelove_hriste_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 2. září patřil sportovní areál 16. ročníku Volejbal Cupu. O účast v letošním 
ročníku byl enormnější zájem než v posledních letech, přihlásilo se do něj 12 týmů. 
Bohužel jak bývá tradicí, do turnaje promluvilo počasí, které před víkendem dávalo 
pořadatelům otázku, zda turnaj nepřesunout na jiný termín. Po páteční průtrži se nakonec 
turnaj uskutečnil a nutno podotknout díky, že se předpověď naštěstí mýlila. 
Nakonec pouze 11 týmů (jeden odřekl ráno účast) bylo rozděleno do dvou skupin,  
z kterých první dva postupovaly do semifinále a ostatní bojovaly přímo s konkurenty z  
druhé skupiny o celkové umístění. 
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Nástrahami všech těchto zápasů nejlépe prošel tým Kyselý Bubliny (na fotce zprava: 
M. Kliková, V. Kotmel, M. Klika, V. Zdeněk), když ve finále porazil historicky  
nejúspěšnější tým Jelita (P. Vejvodová, P. Tupá, T. Pícha, J. Čunát, P. Šerhant a  
L. Karas). Dále následovali: 3. Včela TEAM, 4. Hasiči, 5. Chalupáři, 6. Letušky,  
7. Hokejky, 8. Fallen stars, 9. Kulatiny, 10. Inženýrky, 11. Křenovice steel.  

  
Rozsáhlou fotogalerii můžete shlédnout zde: volejbalcup.rajce/2017/. 
Fotogalerie reportéra Křenovských postřehů a hráče týmu Křenovic v jedné osobě, 
J. E. Hübla, naleznete zde: krenovskepostrehy/VOLEJBAL_CUP/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V pátek 1. září se v prohledáriu Vejrovského zemanství uskutečnil VII. Filmový večer, 
tentokrát na téma Jiří Sovák. Do prohledária si našlo cestu celkem 20 diváků všech 
věkových kategorií. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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Ve čtrvtek 31. sprna převzali zástupci obce a sboru dobrovolných hasičů nový dopravní  
automobil. Toto devíti místné vozidlo (včetně řidiče) nebude primárně sloužit jen 
potřebám SDH, ale i dalším subjektům obce. Pořizovací cena byla 940.136,-Kč.  
Většinu kupní ceny pokryly dotace ze státního rozpočtu (450.000,-Kč) a Jihočeského 
kraje (300.000,-Kč). 

 
Další snímky najdete v odkaze zde: http://rajce/DA_pro_SDH_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ve čtvrtek 30. srpna navštívila naši obec komise pro celostátní kolo Vesnice roku. 
V rámci této soutěže jsme obdrželi diplom za moderní knihovnické a informační služby 
a postoupili tak do celostátního kola o knihovnu roku 2017. Jihočeskou vesnicí roku 
byl vyhlášen Pištín z Českobudějovicka. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ve středu 23. srpna začala na místní nádražní budově výměna oken a dveří, na kterou  
plynule naváže rekonstrukce střechy. Branice byly vybrány do programu: Rekonstukce 
a revitalizace osobních nádraží pro roky 2018-2022, kterou zpracovala SŽDC  
(správa železniční dopravní cesty). V plánu na další roky je demolice přístavku a 
rekonstrukce fasády. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V sobotu 19. srpna uspořádalo Vejrovské zemanství turnaj v šachách O zlatého vola. 
Do turnaje se přihlásilo 12 účastníků, nejmladším z nich byl Michal Jaroš (7 let). 
Z postupných vyřazovacích bojů vzešla finálová trojice, následovali vzájemné zápasy, 
kde každý z hráčů vyhrál jednu partii, proto o konečném pořadí rozhodoval los, který  
určil následovné pořadí: 1. P. Brichta, 2. T. Pícha a 3. M. Pícha st.. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pondělí 7. srpna jsme ukončili hlasování v anketě, kdy jsme chtěli znát Váš názor na  
připravovanou obecní fotopublikaci. 
 
Hlasovali jste celkem 106x a pouze pro dvě varianty odpovědi. Záporné, že je to zbytečné  
převážily (79hlasů, 75%). Varianta "dobrý nápad" získala 27 hlasů (tj. 25%). 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V neděli 25. července byla předána I. etapa rekonstrukce komunikace k vodárně. Druhá 
by měla následovat v příštím roce. Cena této rekonstrukce vyšla na 605.269,-Kč, sumou 
220.000,-Kč se na ní v rámci programu obnovy venkova podílel Jihočeský kraj. 
 
Fotogalerii proměny této původné prašné cesty na komunikaci naleznete zde: 
http://rajceRekonstrukce_komunikace_k_vodarne_-_I._etapa_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 7. července bylo poprvé k dispozici nově vybudované dětské hřiště, které je  
umístěno ve vstupní části sportovního areálu TJ Sokol. Cena díla je vyčíslena na  
508.636,-Kč. Hlavním zdrojem financování byla dotace Ministerstva pro místní rozvoj 
(program podpora obnovy a rozvoje venkova) ve výši 356.045,-Kč. Podíl obce na této 
akci tedy činil 152.591,-Kč. 

 
Fotogalerii z výstavby můžete shlédnout zde: /rajce.cz/Detske_hriste_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Obec Branice - archiv článků obecních stránek 2017 
 

8 

 

V sobotu 17. června se ve sportovním areálu podělil spolek Vejrovské zemanství se 
sborem dobrovolných hasičů o pořádání XII. Hasičsko-Vejrovských slavností, nebo-li 
dětského dne. Oba spolky pro děti připravili soutežní hry (běh labyrintem k požárnímu 
útoku, házení tradičními i netradičními nástroji a další vejrovské disciplíny). Za plnění  
úkolu děti obdrželi Vejrovské kventlíky, které pak mohli vyměnit za nejrůznější dobroty. 
Pro nejmenší děti byl připraven skákací hrad, který byl hojně využívýn. 

 
Fotogalerii shlédněte zde: F. Novak/SDH+Vejrovske slavnosti/, článek deníku JčTeď 
z této akce naleznete zde: jcted.cz/hasicsko-vejrovske-slavnosti/. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V pátek 16. června oficiálně přijal pan starosta nové občánky do života v obci. Tradičními 
pomocníky mu byly děti z mateřské školy. Uvítáni byly: Jakub Bőhm, Karolína Máchová 
a Kateřina Vokurková. 

 
Fotogalerii můžete shlédnout zde: F. Novák/ Vitani obcanku 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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V pátek 9. června přijel do KD Branice Krejčík Honza, aby slavnostně pasoval 
předškoláky na školáky. Během svého zábavného představení bavil děti i dospělé. Paní 
učitelky a starosta obce dětem na cestě do školy popřáli, aby je jejich touha po vzdělání 
provázela celý život a učení pro ně bylo vždy zajímavou hrou plnou krásných zážitků. 

 
Na školáky byli pasování na fotografii (zleva): A. Druga, T. Lhotová, J. Kliková a  
P. Čížek. Krátky video záznam TV Milevskem (27:03-28:25) najdete zde: 
 //TV Milevskem/pasovani 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V neděli 4. června jsme ukončili hlasování v anketě, kdy jsme se Vás ptali, co říkáte na 
nově připravované dětské hřiště?  
 
Nejvíce hlasů obdržela možnost (32 hlasů, tj. 63%): "už aby hřiště bylo". Že je hřiště 
zbytečné jste zvolili 18x (tj. 35%). Z celkových 51 hlasů získala jeden hlas i možnost  
"je mi to jedno". 
 
Vizualizace hřiště je k zhlédnutí stále zde: Vizualizace_detske_hriste_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 20. května se na Mozolově zúčastnila družstva mladších a starších žáků SDH 
jarního kola soutěže Plamen. Starší žáci se, oproti podzimnímu kolu, celkově posunuli na 
pěkné 3. místo. Mladší žáci si o jedno místo pohoršili a skončili na 8. místě. 

 
Článek deníku JčTeď čtěte zde: www.jcted.cz/plamen-pisecka/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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V neděli 30. dubna se dodržovali braničtí tradici předprvomájových rituálů. Ty začali 
již po poledni, kdy byla postavena májka, nutno podotknout, že za poslední roky nejvyšší. 
V podvečer se pak sešli děti s rodiči, aby na hranici upálili čarodějnici. Tento tradiční 
den ukončil lampionový průvod k májce. 

 
Fotogalerie z výzdob a stavění májky naleznete v odkaze zde: 
http://rajce/Staveni_majky_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V pátek 28. dubna, stejně jako každý rok, čekal den plný kouzel a čarodějného dění děti z 
Mateřské školy. Během dopoledne musely malé čarodějky a čarodějové ukázat něco ze 
svých dovedností. Děti musely prokázat, že zvládnout létat na koštěti i ve dvojici a přes 
překážky, že znají základní byliny, zaříkadla a kouzelné formule, že dokáží poznat věci 
podle hmatu apod. Na závěr čarodějné akademie čekala na děti velká zkouška při vaření 
kouzelného lektvaru. Ten se povedl, všichni si připili na zdraví a ředitelka čarodějné 
akademie čarodějka Kanimůra s kočkou Drápalkou mohly adepty čarodějného řemesla 
odměnit medailí. Dopoledne se povedlo a dík patří i maminkám malých čarodějů a 
čarodějek za jejich nápady a spolupráci. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V úterý 25. dubna otiskl deník iDnes článek o Kristýně Novákové. Ta studuje Střední 
průmyslovou školu strojní a stavební v Táboře. Letos se podruhé účastní originální  
soutěže, když se svým spolužákem vytváří model mrakodrapu z vlnité lepenky (kartonu). 
Článek s dalšími zajímavostmi naleznete v odkaze zde: idnes.cz/lepenka/k-novakova 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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V sobotu 22. dubna dosáhla krásného úspěchu závodnice oddílu moderní gymnastiky 
Sokola Bernartice Johanka Fedáková. V posledním závodu 26. ročníku Jihočeské ligy  
v Českých Budějovicích si v kategorii nejmladší naděje (ročník 2010) připsala 3. místo a  
díky tomu se stala vítězkou své kategorie!  

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V pondělí 17. dubna jsme ukončili průzkum v podobě ankety, kdy jsme chtěli znát Váš 
názor na rozhodnutí o předčasném zákazu kouření v prostorách KD? 
 
Tato anketa vyzněla jednoznačně, pro tento zákaz bylo 43 z 45-ti hlasujících (tj. 96%), 
pouhé dva (tj. 4%) zbylé hlasy byly proti tomuto rozhodnutí. 
 
Děkujeme za Vaše hlasy v této anketě. Nyní můžete hlasovat v nové, která se týká 
dětského hřiště, které bude umístěno v areálu TJ Sokol. Pro představu, jak bude hřiště 
vypadat, přidáváme odkaz na vizualizaci: /Vizualizace_detske_hriste_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 8. dubna se v kulturním domě konalo Setkání heligonkářů aneb memoriál 
Járy Strnada. Do hlediště dorazilo a libé tóny heligonek si dorazilo vyslechnout  
80 diváků. Ti vybrali i letošního vítěze, kterým se stala K. Nováková. 
 
Na této akci natáčela TV Milevskem, záznam v čase 16:56-20:50, můžete otevřít v  
odkaze zde: video/TV Milevskem/Heligonky 2017 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 8. dubna se jako každoročně sešli mladí hasiči se svými vedoucími a  
školkové děti se svými rodiči, aby společnými silami "udělali pořádek" v obci.  
Letos pod názvem celorepublikové akce "Ukliďme svět, ukliďme Česko".  
Není to nic nového, protože tuto tradici si udržujeme už mnoho let. Počasí nám přálo,  
nálada byla výborná, pracovní nasazení vysoké, práce nám tedy šla pěkně od ruky.  
S potěšením musíme konstatovat, že odpadu nebylo tolik, jako v počátečních letech.  
Na konci naší cesty čekaly na děti i dospělé koláčky a teplý čaj a pro děti byla  
připravena i sladká odměna. Text: R. Andělová 
 
Tohoto úklidového dne využili i hasiči ke sběru kovového a elektroodpadu. 
Z obce ho odklidily celkem 4 tuny. 



Obec Branice - archiv článků obecních stránek 2017 
 

12 

 

 
Foto z úklidu shlédněte zde: Foto/Uklidme svet/uklidme_Cesko_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

Ve čtvrtek 6. dubna byla dokončena rekonstrukce obecního bytu v č.p. 27.  
Po ukončení nájmu se obec rozhodla byt modernizovat. Cena, která zahrnovala 
zateplení odvodových stěn, výměnu podlahové krytiny, opravu omítek, renovaci 
vytápění a pořízení nové kuchyňské linky včetně spotřebičů činila 327.768,-Kč. 
Ruku k dílu přiložili i zaměstnanci obce na VPP a osoby OZP, kteří zde odpracovali 
174 hodin. Snímky z rekonstrukce naleznete zde: Foto/Rek._bytu_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V pátek 31. března uspořádala branická knihovna Husmíl ve spolupráci s mladými 
hasiči a Mateřskou školou již VIII. Čapkodrdoladování. Tentokrát na téma "Z. Miler 
a jeho Krteček". Letos se sešlo historicky nejvíce účastníků (35 dětí a 10 dospělých). 
Větší děti přišly s vedoucími, malé s rodiči. A bylo se čemu smát. V úvodu se představil 
Krteček v tanečním vystoupení, knihovník P. Zeman pobavil děti i dospělé svými 
kreslenými hádankami, zúčastnění namáhali hlavy při křížovce a pohádkovém kvízu, 
stranou nezůstala dětská tvořivost při dokreslování chybějícího obrázku. Vzduchem 
létaly bonbony jako odměna za postřeh a na samém konci na děti čekal nádherný dort 
s Krtkem, na kterém si pochutnaly u promítání filmu "Krtek a kalhotky". Domů si na 
památku odnesly panem Zemanem vyrobenou postavičku Krtečka. Letošní večer s 
knihou se opravdu vyvedl. Text: R. Andělová 

 
Fotky z této krásné akce naleznete zde Foto/Capkodrdoladovani_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Ve čtvrtek 16. března byla ukončena likvidace pojistné události zde dne 14. ledna, 
kdy vznikl požár v prostorách kulturního domu. Celková výše škod se vyšplhala na 
sumu 569.393,-Kč. 
 
Fotogalerii pořízeno po požáru naleznete zde: Pozar_v_KD_2017/, 
fotogalerii po úklidových pracech najdete zde: Pozar_v_KD_uklid_2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 11. března se kulturní dům zaplnil maskami nejrůznějších druhů (mj. piráty,  
princeznami Ledového království, čerty, strašidly a dalšími pohádkovými postavičami.  
Letošní účast byla nejhojnější za posledních několik let, dětí v maskách dorazilo skoro 70,  
doprovodila je téměř stovka dospělých. O muziku, tombolu, zábavu a nejrůznější hry se  
postarali Taťka Šmoula (S. Češka), čarodějnice (R. Andělová, D. Nováková), indiánka  
(M. Kučerová) a F. Novák s D. Hovorkovou.  

 
Fotogalerii můžete shlédnout zde: Foto/Karnaval/F. Novak 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V pondělí 27. února byl pro děti z MŠ připraven nevšední den. Čekal na ně totiž karnaval. 
A ne ledajaký. Byl to den s překvapením. Tím byl "lékařský tým" v podání obou paní 
učitelek (vrchní sestra Huňková a MUDr. Běla Chocholoušková), sestřičky Pavly 
Koudelkové z Piňakolády, která se postarala o hudební doprovod a legraci, a také 
skutečného stomatologa MUDr. Pavla Zelenky, který dětem zábavnou formou připoměl, 
jak se mají správně starat o své zoubky. A aby sestava byla úplná, téměř na konci nás 
navštívil i profesionální záchranář Vlastimil Štráchal, který pomohl "zachránit" 
nemocného pacienta a s dětmi si zasoutěžil. Tančilo se, zpívalo, soutěžilo, legrace byla 
veliká, ale vše jednou končí. Na památku si děti odnesly sladkosti, ale i něco na své 
zoubky: nový zubní kartáček s pastou. Maminkám posíláme velkou pochvalu za nápady i 
tvořivost a těšíme se na příští rok!!! Text: R. Andělová. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V sobotu 11. února se v kulturním domě uskutečnil reprezentační ples. Tento oblíbený 
ples dostál své pověsti, když na něj dorazilo 195 návštěvníků. Bohatou tombolu doplnila 
nejen dobrá nálada, ale i skvělěe hrající kapela Top Ton. 
 
Fotogalerii můžete shlédnout zde: rajce/Rep_ples_2017/. 
Videoreportáž TV Milevskem (v času 3:42- 10:03) zde: tv-milevskem-13-2-2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

 V pátek 3. února na svém zasedání zastupitelstvo odsouhlasilo, dříve než žačne platit 
nový zákon, zákaz kouření v kulturním domě. Váš názor na toto usnesení můžete vyjádřit  
v nové anketě. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V pátek 20. ledna pořádalo Vejrovské zemanství ve spolupráci s DDM Milevsko  
XI. Turnaj ve stolním hokeji. Zúčastnilo se ho 18 hráčů, kteří byli rozděleni do 
tříčlenných skupin, z kterých postupnými boji vykrystalizovala finálová trojice. 
V té si nejlépe vedl a titul pro letošní rok získal T. Pich z Milevska, následovali: 
T. Pícha, J. Kálal a F. Čáp. Šest nejlepších hráčů si odneslo salámy, sýry nebo půllitry. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 14. ledna ráno byl zjištěn "požár" v prostorách kulturního domu. Při bližším 
zkoumání bylo patrné, že shořel průtokový ohřívač na pánském záchodě. V přiložené 
fotogalerii můžete posoudit sami, jaké napáchalo škody toto malé elektrické zařízení. 
Zamořené a znečištěné prostory budou muset být uklizeny specializovanou firmou.  
Výše škod není zatím přesně vyčíslena a bude řešena v rámci pojistné události. 
 
V návaznosti na tuto nehodu byl zrušen plánovaný myslivecký ples.  
Nový termín je 18. 2. 2017. 
 
Fotogalerii v odkaze zde: rajce/PozarKD/2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 7. ledna procházeli obcí Tři králové. Pro farní charitu Veselíčko letos v obci  
vybrali částku 3.798,-Kč. 

 
Fotogalerii naleznete zde: rajce/Tri_kralove/2017/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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V neděli 1. ledna se po Silvestrovských bujarých sešla necelá dvacítka turistů 
k novoročnímu pochodu pořádanému Vejrovským zemanstvím. Počátek trasy výpravu 
vedl směrem na Stehlovice. Poté nabrali směr jih k Jetětickému potoku, kde se napojili na 
stezku Vejrovského zemanství. Ta je zavedla kolem samot až na okraj Veselíčka, odkud 
výprava pokračovala zpět do Branic. Zhruba čtyřkilometrovou trasu zvládli v lehkém 
tempu a krásném počasí za necelou hodinu. 

 
Fotogalerii naleznete zde: rajce/pochod/2017/ 
 


